
Rada města Beroun

Z Á P I S
z 109.  schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 25.10.2018

od 14:00 hodin v  místnost i  rady města

Pří tomni: Mgr. I ldikó Fraňová, právník
Ing. J i ř í  Chalupecký, tajemník
Mgr. Eva Chlumská, radní
Mgr. Olga Chocová, radní
Mgr. Ivan Kůs, starosta
Ing. Michal Mišina, místostarosta
MUDr. Dagmar Pěničková, radní
Leona Pinkasová, zapisovatelka
Mgr. Emi l  Šnaidauf,  radní
Josef Štěpánek, radní

Omluveni: <dle prezenční  l is t iny>

Nepří tomni: <dle prezenční  l is t iny>

Hosté: <dle prezenční  l is t iny>

Předsedaj íc í : Mgr. Ivan Kůs, starosta

Ověřovatelé: Josef Štěpánek, radní

Návrhová komise: <dle prezenční  l is t iny>

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení

Schůzi rady města zahájil ve 14.00 hod a jednání řídil starosta Mgr. Kůs.
Ověřovatelem byl stanoven pan Štěpánek.
Mgr. Kůs připomněl termín příštího jednání rady města, který je stanoven na 31. 10. 2018, a 
termín zasedání zastupitelstva města, které se bude konat dne 5. 11. 2018 v Kulturním domě 
Plzeňka.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs starosta Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

2. Připomínky k zápisu z 108. zasedání Rady města

K zápisu z minulého jednání rady města nebyly vzneseny žádné námitky ani připomínky.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs starosta
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Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

3. 1011/109/RM/2018 Program schůze rady města

I. Rada města schvaluje
program schůze rady města konané dne 25. 10. 2018

Radní s navrženým programem jednání souhlasili. Program byl schválen v navrženém znění.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs
Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. 1012/109/RM/2018 Dodatek č.1 ke smlouvě o dílo ze dne 27.7.2018
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
s uzavřením Dodatku č.1 ke smlouvě o dílo ze dne 27.7.2018 na veřejnou zakázku "Stavební 
úpravy ul. Na Cibulce Beroun" uzavřené mezi městem Beroun a společností STRABAG a.s., 
Praha 5, Na Bělidle 198/21, PSČ 150 00, IČ: 60838744, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění plnění tohoto usnesení

Termín: 2.11.2018

Mgr. Kůs předal slovo Ing. Mišinovi, který radě města předložil Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo na 
veřejnou zakázku "Stavební úpravy ul. Na Cibulce Beroun".
Ing. Mišina uvedl, že probíhá rekonstrukce ulice Na Cibulce, která spočívá v rozšíření vozovky na 
šíři pro obousměrný provoz a vytvoření nového chodníku v patě svahu. Stavební práce provádí 
společnost STRABAG. Po zahájení výkopových prací byl zjištěn nesoulad v podkladech pro 
projektovou dokumentaci se skutečností. Byly obnaženy kabely nízkého napětí v hloubce cca 13 
cm, ačkoliv norma ukládá minimální hloubku uložení 60 cm. Skutečnost byla řádně nahlášena 
společnosti ČEZ a společnost byla vyzvána k přeložení kabelů do normové hloubky.
Ing. Mišina dále informoval, že realizační firma po částečném odkrytí paty svahu upozornila 
na riziko sesuvu svahu, což potvrdil i přivolaný geolog. Současný objem odtěženého materiálu 
umožňuje variantní řešení trasy chodníku na druhé straně vozovky a následné rozšíření vozovky na 
požadovanou šíři. Toto řešení nebude znamenat nárůst původní ceny díla a není vázán na 
překládku kabelů nízkého napětí. Tím bude umožněno dokončení ještě v letošním roce.
Ing. Chalupecký uvedl, že dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo je v souladu s uskutečněným výběrovým 
řízením na dodavatele.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Marek Hubený
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

5. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace
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V bodě Různé Mgr. Kůs pohovořil o přípravách organizace ustavujícího zasedání zastupitelstva 
města a o své schůzce se leadry stran.
Na dotaz Mgr. Chocové na postup prací na osvětlení v Branislavově ulici odpověděl Mgr. Kůs, že 
práce pokračují a pracuje se i na realizaci schodů ve svahu směrem k budově Úřadu práce.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs starosta Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

6. Závěr

Po projednání všech bodů jednání ukončil Mgr. Kůs schůzi rady města v 14.20 hod.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs starosta Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

Mgr. Ivan Kůs
starosta

Ing. Michal Mišina
místostarosta

Zapisovatelé: 

Leona Pinkasová
zapisovatelka

Ověřovatelé: 

Josef Štěpánek
radní
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